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Před začátkem soutěží jsme oslovili vedoucí jednotlivých družstev s pár otázkami směřujícími
na novou sezonu. Tedy, jak to vypadá u týmu žen B, které budou hrát KP II?

      

1) V letošním roce došlo k zásadním obměnám mužských i ženských kádrů. V Jakém
složení budete v následující sezoně nastupovat?
Naše družstvo je letos také samá změna v různých podobách. Léňa je po operaci kolene, Ivču
Š. taky zlobí koleno, Janča nám otěhotněla (to jí sice přejeme, ale bude chybět :-)), Zuzka s
Mončou skončily. Přišla k nám Iva z Moravské a pomůže Danča V. a holky z béčka, teda teď už
z áčka, jenže jen v podzimní části soutěže. Trenér Péťa zůstává stejný.

  

2) Máte nějaké výrazné posily?
viz výše

  

3) Jak často a kdy trénujete?
Trénujeme jednou týdně.

  

4) Jaká byla příprava o prázdninách? Byli jste na nějakém soustředění?
O prázdninách spousta z nás chodí si zahrát beach a na různé turnaje, ale soustředění jsme
zatím dohromady nedaly.

  

5) Jaké jsou cíle nového týmu?
Dobře si zahrát, no a vždycky byl cíl vyhrát. Ale letos, myslím, zůstaneme u dobrého pocitu ze
hry :-) a co nejlepšího umístění.

  

6) Koho tipujete na vítězství ve vaší soutěži?
To je věštění z koule, může to být kdokoli. Můj soukromý tip je Letohrad, který hrál jedničku kraj.
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Díky moc za odpovědi
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